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Sluttrapport KJM 2400, vår 2018  

Kursansvarlig: Steven Ray Wilson 

Forelesere: Steven Ray Wilson,  

Lab-veiledere: Frøydis Sved Skottvoll, Stian Kogler 

Teknisk: Marita Clausen 

 

Endringer: 

Største endring var at Grethe Wibetoe har gått av med pensjon, og Wilson tok seg av 

alle forelesningene.  

 

Underveisevaluering: 

Hvordan skaffet du tilbakemelding fra studentene? 

Etter ca. halve forelesningene ba kursansvarlig om tilbakemeldinger på kurset på 

forelesning på post-it lapper + muntlige samtaler. 

  

Hvilke tilbakemeldinger ga studentene i underveisevalueringene? 

Betydeligere mere detaljerte tilbakemeldinger enn tidligere. Generelt fornøyd, men 

ønsker om tydeligere læringsmål, og flere var frustrerte at lab startet ganske tidlig. 

Noen kommenterte at det er forskjell på hvor streng rapportretting var. 

 

Ble/blir det gjort noen endringer som følge av tilbakemeldingene? 

Lagde mere detaljerte læringsmål (delt på Canvas), og studenter ga tilbakemelding på 

at dette fungerte godt. Dette bør inn i hjemmesidene til neste gang. Lab startet tidlig 

pga. Interact overgang = 3 kurs gikk på undervisningslab på ett semester. Dette blir 

ikke tilfellet i fremtiden. 

 

Oppsummeringsmøtet: 

Dette var et engasjert kull, opplever at det var en høyere deltagelse på forelesninger 

hele semesteret. Bør fortsette å «kalibrere» hvor nøye retting skal være på rapporter til 

neste gang (fra sist, har rapportskriving for oppgave 2 ikke vært krevd, så det er 

mindre skriving, men like mye lab).  



Eksamensresultatene: 

Karakter % 
A 10 
B 31 
C 17 
D 21 
E 7 
F 14 

 

Forrige semester: 

2018  % 
A 2 4 
B 11 22 
C 11 22 
D 10 20 
E 4 8 
F 12 24 
 50 100 

 

 

Har du kommentarer til eksamensresultatene? 

Betydelig lavere stryk (14%) versus siste gangene (24% og 32%). Mistenker at dette 

skyldes at semesteret hadde særdeles engasjerte studenter. Kanskje også fordel at en 

foreleser, i forhold til lettere å kommunisere en helhet? V18 hadde 26% A+B. H18 

hadde 41, også en klar forbedring. 

 

Planer videre/vil du gjøre noen endringer neste gang emnet går? 

Igjen vurdere digital eksamen, dette skjedde ikke i år pga. en misforståelse om 

påmelding til dette.  

 

Annet: 3 stk. konteeksamen skal rettes i skrivende stund. 

 

 

 



Steven Ray Wilson, emneansvarlig 

 


